
Transportudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 9. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 758
Mener ministeren, at der er skærpede krav om og behov for udarbejdelse af en VVM, 
når der skal foretages renovering af eksisterende infrastrukturanlæg, som det fremgår 
af pressemeddelelsen »Nye dokumentationskrav forsinker renovering af Østbanen« af 
8. september 2021 fra Movia Trafik? Og såfremt dette er tilfældet, vil ministeren da 
redegøre for, hvilken begrundelse Miljøstyrelsen konkret har angivet for at anmode om 
yderligere oplysninger og varsle forlænget sagsbehandlingstid i sagen om renovering af 
Østbanen, herunder hvilke eventuelle natur- og miljømæssige forhold ved Østbanen, som 
har givet anledning til Miljøstyrelsens indstilling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Valentina Berthelsen (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. oktober 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Berthelsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Mogens Jensen
formand
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